

Styrelsemöte i Skinnarvikens intresseförening 2019-04-16

Närvarande: Per-Olof Eriksson, Sven-Rune Gredehall, Thomas Almgren, Åke Stridh, Stefan Thulin, Jarl Risberg, Margareta Vogel-Lindman

Plats: Telefonmöte

1. Per-Olof förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.

2. Per-Olof valdes som mötesordförande och Stefan som mötessekreterare.

3. Thomas valdes att tillsammans med ordförande justera protokollet.

4. Dagordningen godkändes

5. Föregående styrelseprotokoll

Protokoll ok, lades till handlingarna

6. Pågående aktiviteter

- Boulebana: Halva kostnaden för material kan betalas ut mot uppvisande av kvitto, ej krav på att förening bildas men det ska finnas en kärngrupp som driver bygget och också tar ansvaret för framtida skötsel. Stefan skickar meddelande om detta till Roland Anvegård.

Inget nytt att rapportera från kärngruppen, troligen pågår diskussioner om placering

- Dykning förbjuden skylt vid Eneholmsbryggan i dåligt skick, Margaretha kollar om dem kan förbättras eller vid behov beställer nya.

Margaretha har kollat på nätet vad som finns och kollar upp hur många skyltar som behövs

- Vildsvin,

2 skjutningar har genomförts under vintern, totalt 14 st vildsvin skjutna.

Informera på årsmötet, Margaretha sammanställer fakta

Förslag till årsmötet att be jaktlaget återkomma 1-2 gånger per år vid behov

- Sand till badvikar till början av våren, Thomas beställer

Extra sand ska beställas till Eneholmsbryggan för att göra badviken mindre dyg. Thomas diskuterar med grusleverantören hur mycket som behövs och hur det ska tippas ut i viken.

7. Ekonomi

Thomas redogjorde för ekonomin

Följer budget på inkomstsidan

Utgifter mindre än budget i dagsläget

Sven-Rune har ansökt om ökat vägbidrag pga av fler åretruntboende

8. Vägplanen

Alternativ 2 beslutades på årsmötet, dvs gradvis förbättra vägstandarderna i området Åke och Sven-Rune gör en inventering och prioritering av åtgärder samt när dessa ska genomföras. Ca 15 000 kr i budget för vägförbättrande åtgärder

Meddela markägare och Gösta vad som behöver tas bort

Pothål har åtgärdats av Gösta
Vägverket ska göra oanmäld besiktning av vägnätet

Skrapning och saltning enligt plan i vår, är beställt av Sven-Rune

Ny mötesplats skylt uppsatt av Sven-Rune och Gösta

9. Gemensamhetsanläggning

Ingen ansökan inskickad

10. Pågående projekt

Info om badplatser, klart på hemsidan. Upp på anslagstavlan till våren (Jarl)
Livbojar kontrollerade och uppsatta, klart
Ny hjärtstartar skylt uppsatt, bytt batteri på hjärtstartaren, klart

11. Förberedelser för årsmötet

Saxemara församlingshem bokad för årsmötet 20 Juli kl 17:00
Informera om vildsvin
Informera om vägförbättringsplan
Kolla med Gösta om han kan informera om nya tomter och brygg platser

12. Nästa möte

Söndag 23 juni kl 10:00 hos Sven-Rune. Per-Olof återkommer om det finns behov av telefonmöte innan 23 juni.

13. Mötets avslutande

Ordförande tackade alla deltagarna och avslutade mötet.



Stefan Thulin
Sekreterare



Thomas Almgren
Justerare



Per-Olof Eriksson
Ordförande